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ZAPISNIK 

s XII. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća 

 

 

Sastanak je održan u petak 11.10.2019. godine s početkom u 12:00 sati u Sali za sastanke 

Općine Posušje. Na sastanku su bili prisutni članovi  LEV-a ispred Općine Posušje i 

Općinskog vijeća: Općinski načelnik Branko Bago, Predsjednik OV-a Ivan Lončar, Stipe 

Bešlić predstavnik TPP-a, Dragica Lebo Suradnik u Jedinici za lokalni ekonomski razvoj, , 

Željko Tolo Pluton d.o.o., Ivan Čutura Projekt 3D d.o.o.,  Željko Pavković Tropicana bar 

d.o.o., Damir Vican Miviko d.o.o., Pere Lončar Lončarplast d.o.o., Tanja Bakula ispred 

Razvojne agencije Županije Zapadnohercegovačke (HERAG), te ispred Ureda za europske 

integracije, ravnatelj Ivan Jurilj.  

 

Odsutni članovi: Krasnodar Petrović Planet d.o.o., Marstela Ramljak P&S Produkcija d.o.o. 

 

Budući da je postojao kvorum za rad, jednoglasno je usvojen sljedeći predloženi   

 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s XI. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća Posušje  

2. Rezultati ankete o zadovoljstvu privatnog sektora uslugama javnog sektora 

3. Stanje u poslovnoj zoni Osrdak nakon provedenog javnog natječaja o prodaji 

parcela 

4. Predstavljanje aktivnosti uvođenja nove prostorije u Logističkom centru 

5. Predstavljanje Izvješća o radu Jedinice za lokalni ekonomski razvoj 

6. Razno  

 

Ad.1. Zapisnik je usvojen jednoglasnom odlukom svih prisutnih članova te nije bilo nikakvih 

dopuna i prijedloga za izmjenama prilikom usvajanja.  
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Ad.2. Dragica Lebo predstavila je rezultate ankete o zadovoljstvu privatnog sektora uslugama 

javnog sektora. Predstavljeni su rezultati svakog postavljenog pitanja u anketi. Predstavljeni 

rezultati potaknuli su prisutne na komentiranje rezultata, konkretno problema radne snage koji 

je prisutan ne samo na lokalnoj nego i na državnoj razini. 

 

Ad.3. Poslovna zona Osrdak infrastrukturno je opremljena i spremna za nove investicije. 

Tako su prisutnima predstavljene preostale slobodne parcele u zoni nakon provedenog javnog 

natječaja za prodaju neizgrađenog građevinskog zemljišta u vlasništvu Općine Posušje putem 

javnog nadmetanja – licitacije. Na prodaji su bile parcele k.č. 1817/21, naziv parcele 

„Osrdak“, površine 4753 m², k.č. 1817/26, naziv parcele „Osrdak“, površine 3010 m²,  k.č. 

1817/27, naziv parcele „Osrdak“, površine 3567 m²,  k.č. 1817/28, naziv parcele „Osrdak“, 

površine 2104 m². 

 

Ad.4. Predstavnica HERAG-a Tanja Bakula zajedno je s Dragicom Lebo predstavila novu 

aktivnost uvođenja nove prostorije u Logističkom centru Posušje. HERAG je ovu projektnu 

ideju uspješno prijavio na javni poziv Federalnog ministarstva razvoja, poduzetništva i obrta i 

ista je odobrena. Nova prostorija služila bi djeci i ostalim zainteresiranim za informatičke 

obuke koje se pokažu potrebnima.  

 

Ad.5. Voditeljica Jedinice za lokalni ekonomski razvoj Dragica Lebo predstavila je 

prisutnima Izvješće o radu Jedinice za 2018.godinu. Nazočni su upoznati s radom Jedinice i 

najvažnijim dijelovima njenog rada.  

 

Ad.6. Nakon predstavljenih točaka Ivan Jurilj iz Ureda za europske integracije kazao je 

nazočnima kako je Zakon o turizmu ŽZH usvojen i kako će se u skorije vrijeme raditi na 

razvoju turizma s posebnim naglaskom na male proizvođače i ponuditelje nekih od turističkih 

usluga. Prisutni gospodarstvenici iznijeli su upit o tome je li Općina, osim mjere oslobađanja 

općinskih taksi za registraciju obrta, namjeravala na neki drugi način podržati start-upove u 

pokretanju njihovih poslova. Predstavnici Općine su kazali kako ovu inicijativu namjeravaju 

razmotriti i po mogućnosti uvrstiti u već sljedeći Proračun  Općine Posušje za 2020. godinu. 

 

 

 

 

 

 

  

 


